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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/23 

konané dne 15.11.2021 

 

Přítomni: Alexová Eva, Mgr. Cibochová Alžběta, Hájková Jana, BBA, Hošek Vladimír, Ing. 

Jukl Jindřich, Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine, Kočí Jaroslav st., Bc. Kočí Jaroslav 

ml., Bc. Liška Ivan, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mgr. Moudrý Jakub, 

Polydorová Karla, Mgr. Růžička Petr DiS. (do 19:50 hod.), Mgr. Skalický Pavel, Stára Richard, 

Ing. Římal Zbyněk, Bc. Šebek Jiří, Ing. Vacek Miloš, Ing. Wágner Pavel 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Češpivová Daria, Ing. Herian Milan, Mucha Zbyněk, Mgr. 

Štrobová Alena  

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Barbora Lukšová Frantová – tajemník ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Bc. Koutná Lucie, Ing. Měšťan Richard, Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. 

Brzkovská Monika, Ing. Hejkrlík Milan, Mgr. Kazda Viktor, Bc. Šimáček Vojtěch), za odbor 

životního prostředí a dopravy Ing. Jeníková Dagmar, za odbor ekonomický Nováková Kateřina, 

za informatiku Ing. Koutný Jiří, Ing. Černíková Iveta, Krušina David, za kancelář úřadu 

Prchalová Miluše a Jandová Andrea  

 

 
1. Zahájení 

 

Starosta, pan Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na dvacátém třetím zasedání 

Zastupitelstva MČ Praha 20, které zahájil v 17:07 hodin ve Chvalské stodole. Pan starosta 

upozornil, že z jednání je pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo 

svoláno řádně ve smyslu zákona č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání ZMČ bylo 

zveřejněno obvyklým způsobem a včas. Podle prezenční listiny bylo přítomno 20 zvolených 

členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluveni jsou Mgr. Alena 

Štrobová, Daria Češpivová, Mgr. Jiří Beneda, Zbyněk Mucha a Ing. Milan Herian přijde 

později. Zápis z minulého, dvacátého druhého zasedání byl ověřen a schválen. Materiály obdrželi 

zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starosta určil za ověřovatele 

zápisu 2 členy zastupitelstva – místostarostku, paní Evu Alexovou a pana Ing. Miloše Vacka.  Návrhový 

výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Pan starosta informoval o rezignaci pana Ing. Viléma Čápa na mandát člena zastupitelstva MČ 

Praha 20 ke dni 16.10.2021. Následujícím dnem, tedy od 17.října 2021, vznikl mandát člena 

zastupitelstva MČ Praha 20 panu Mgr. Jakubu Moudrému jako dalšímu náhradníkovi z 

kandidátní listiny Počernice JINAK. Panu Mgr. Moudrému bylo předáno Osvědčení o zvolení 

člena zastupitelstva.  
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Požádal pana Mgr. Jakuba Moudrého, aby po přečtení textu slibu složil slib do rukou starosty 

MČ Praha 20. 

 
Na úvod pan starosta předložil následující informace: 

- sestavování rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2022 probíhá podle stanoveného 

harmonogramu a pozval zastupitele ke „kulatému stolu“, který se uskuteční 24.11.2021 

od 16:00 hodin v zasedací místnosti budovy Jívanská 635 

 

- RMČ schválila na svém jednání dne 10.11.2021 zadání veřejné zakázky na stavební 

práce „Bytový dům Náchodská – Horní Počernice“ společnosti REALM Group s.r.o., 

Praha 4 za cenu 19 944 467,99 Kč včetně DPH. 

 

2. Schválení programu 

Rada městské části schválila návrh programu ZMČ dne 5.11.2021, který byl řádně vyvěšen na 

úřední desce a zaslán všem zastupitelům emailem. Pan starosta předložil návrh programu ve 

stejném znění, jako byl vyvěšen na úřední desce a požádal přítomné zastupitele o další návrhy 

k doplnění nebo změnu programu. 

Diskuse: J. Kočí st. požádal o návrh na doplnění do programu bod „Posunutí termínu plnění 

úkolu z jednání ZMČ Praha 20 dne 28.6.2021“ 

Technická poznámka: K. Polydorová  

Pokračování diskuse: J. Hájková, BBA, Mgr. P. Měšťan 

Mgr. P. Měšťan navrhuje doplnit do programu „Žádost Divadelního sdružení Horních Počernic 

o individuální dotaci na celoroční činnost v roce 2021“ a zařadit ho jako bod 5.10 a následně 

původní body 5.10 – 5.12 vč. přečíslovat. Tento materiál dostali zastupitelé do svých emailů 

dne 10.11.2021 se zdůvodněním, že spolek Divadelní sdružení Horních Počernic obdržel až 

10.11.2021 aktuální výpis z evidence skutečných majitelů, tedy až po zveřejnění programu. 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o doplnění bodu 5.10 „Žádost Divadelního 

sdružení Horních Počernic o individuální dotaci na celoroční činnost v roce 2021“: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 
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Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl přijat. 

 

Hlasování o zařazení do programu bod 7.01 „Posunutí termínu plnění úkolu z jednání ZMČ Praha 20 

dne 28.6.2021“: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
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Návrh byl přijat. 

 

Hlasování o doplněném programu jako celku: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Pro takto navržený program hlasovalo všech 20 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl 

proti a nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

1 
Uzavření Smlouvy o spolupráci při výstavbě dopravní a 

technické infrastruktury se společností RD Počernice s.r.o. 
3.01 BJ/2710/2021 

2 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 71 až č. 89 

schválených Radou MČ Praha 20 v roce 2021 
4.01 BJ/2708/2021 

3 Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 ke dni 30.9. 2021 4.02 BJ/2707/2021 

4 
Žádost organizace Semiramis, z.ú. o individuální dotaci na 

projekt "Terénní program Horní Počernice" 
5.01 BJ/2703/2021 

5 
Žádost organizace Neposeda, z.ú. o individuální dotaci na 

projekt "HoPo – provozní náklady sociální služby" 
5.02 BJ/2702/2021 
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6 
Žádost organizace Neposeda, z.ú. o individuální dotaci na 

projekt "Křižovatka – provozní náklady sociální služby" 
5.03 BJ/2701/2021 

7 
Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální 

dotace na podporu Domova pro seniory Bethesda 
5.04 BJ/2698/2021 

8 
Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální 

dotace na podporu chráněného bydlení na Xaverově 
5.05 BJ/2700/2021 

9 

Žádost spolku Mumraj z.s. o individuální dotaci na projekt 

"ŠKOLIČKA – školka na nečisto – adaptační program a letní 

prázdninové příměstské tábory" 

5.06 BJ/2704/2021 

10 
Žádost spolku Mumraj z.s. o individuální dotaci na projekt 

"Mumraj je vícegenerační dům" 
5.07 BJ/2705/2021 

11 

Žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o 

individuální dotaci na podporu sociální služby Azylový dům 

Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

5.08 BJ/2716/2021 

12 

Žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o 

individuální dotaci na podporu činnosti Klubu seniorů 

Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

5.09 BJ/2623/2021 

13 
Žádost Divadelního sdružení Horních Počernic o individuální 

dotaci na celoroční činnost v roce 2021 
5.10 BJ/2565/2021 

14 

Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, o 

poskytnutí individuální dotace na podporu celoročních 

sportovních aktivit a podporu provozu a údržby sportovišť TJ 

Sokol Horní Počernice, spolek v roce 2021 

5.11 BJ/2714/2021 

15 

Žádost TopTennis Xaverov s.r.o., o poskytnutí individuální 

dotace na podporu tenisového klubu v Horních Počernicích na 

Xaverově 

5.12 BJ/2622/2021 

16 

Žádost SH ČMS - Sboru dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o 

individuální dotaci na podporu celoroční činnosti SDH Chvaly 

v roce 2021 

5.13 BJ/2715/2021 

17 

Oznámení o veřejném projednání upraveného návrhu 

Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl. m. Prahy a 

dokumentace Vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území. 

6.01 BJ/2712/2021 

18 
Posunutí termínu plnění úkolu z jednání ZMČ Praha 20 dne 

28.6.2021 
7.01 BJ/2735/2021 

19 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 7.02 BJ/2706/2021 

20 Informace o rezignaci člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 7.03 BJ/2709/2021 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

3. Majetek 

3.01 Uzavření Smlouvy o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury se 

společností RD Počernice s.r.o. 

Materiál předložil Mgr, Petr Měšťan, starosta 

 

RMČ projednala investiční záměr výstavby 17 RD, včetně komunikací na p. č. 4244/7 a 4243/1 

v k. ú. Horní Počernice, na jednání dne 22. 8. 2019.  
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Přijaté usnesení podmínilo projednání dokumentace pro vydání územního rozhodnutí 

uzavřením Smlouvy o spolupráci při vybudování veřejné dopravní a technické infrastruktury a 

Smlouvy o spolupráci Mezi MČ Praha 20 a investorem stavby.  

RMČ vyslovila na svém jednání 5. 11. 2021:  

- souhlas s umístěním stavby – „Obytný soubor 17 RD – Horní Počernice“,  

- souhlas s uzavřením Smlouvy o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury 

mezi MČ Praha 20 a společností RD Počernice s.r.o.  

a schválila uzavření Smlouvy o spolupráci mezi MČ Praha 20 a společností RD Počernice s.r.o. 

 

Diskuse: V. Hošek, Mgr. P. Měšťan, K. Polydorová, J. Hájková, BBA 

 

Po ukončení diskuse pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 16 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (12%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/1/0283/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 
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uzavření Smlouvy o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury mezi 

MČ Praha 20 a společností RD Počernice s.r.o. 

2) ukládá 

předložit Smlouvu o spolupráci při výstavbě dopravní a technické infrastruktury 

mezi MČ Praha 20 a společností RD Počernice s.r.o. smluvním stranám k podpisu 

Zodpovídá  

1. RMČ     

Termín: 15.12.2021     

 

 
4. Finance 

4.01 Informace o rozpočtových opatřeních č. 71 až č. 89 schválených Radou MČ Praha 20 

v roce 2021 

Materiál předložil Mgr, Petr Měšťan, starosta 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 71 až č. 89 schválených 

Radou MČ Praha 20 v roce 2021. 

 
4.02 Informace o plnění rozpočtu MČ Praha 20 ke dni 30.9. 2021 

Materiál předložil Mgr, Petr Měšťan, starosta 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, Mgr. P. Měšťan, Ing. Z. Vavruška (vedoucí OHSaI), E. Alexová, 

Ing. M. Vacek 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová 

 

Zastupitelé vzali na vědomí Informaci o plnění rozpočtu MČ Praha 20 ke dni 30.9. 2021. 

 
5. Dotace 

- sociální 

 

Paní místostarostka navrhla sloučení rozpravy a hlasování o bodech 5.01 – 5.08 vč.  

 

Diskuse: K Polydorová, Mgr. P. Měšťan 

 

Technická poznámka: V. Hošek 

 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o návrhu na sloučení rozpravy a hlasování 

k bodům 5.01 – 5.08 vč.: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 
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Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Návrh na sloučení rozpravy a hlasování k bodům 5.01až 5.08 vč. byl schválen. 

 

Paní E. Alexová postupně předložila materiály 5.01 – 5.08 a navrhla schválit usnesení 

v předložené variantě „A“ a uvedla, že v rozpočtu je cca 214 tis. Kč na rozdělení sociálních 

dotací a zbytek cca 350 tis. Kč bude hrazeno z rezervy MČ. 

 

Diskuse: Mgr. P. Růžička, DiS., Mgr. P. Měšťan, V. Hošek předložil pozměňovací návrhy u 

předložených bodů 5.02 a 5.03 (organizace Neposeda) na 100 tis. Kč. 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová oznámila, že je členkou správní rady Azylového domu 

 

Paní J. Hájková, BBA předložila protinávrh na poskytnutí částky ve výši 130 tis. Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady, stejně jako doporučila komise. 

 

Technická poznámka: R. Stára, H. M. Moravcová, Bc. J. Šebek 

 

Pan starosta požádal vedoucí OSVŠ, paní Ing. M. Brzkovskou o sdělení, jestli všechny 

předložené dotace splňují náležitostí, které by měly mít.  Odpověděla, že splňují. 

 
Pan starosta přerušil projednávání tohoto bodu z důvodu stanoveného času pro dotazy a interpelace 

občanů. 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Pan Josef Straka se zeptal, jestli v parku Jizbická při odstranění jedné horní louže, ve které žili 

pulci ropuchy zelené, byli tito pulci odloveni nebo zahubeni? 

Ing. Vavruška na dotaz odpoví písemně. 

 

Paní Štěpánková (lokalita Čertousy) přednesla svůj podnět ve věci zkapacitnění čističky 

odpadních vod a upozornila na zhoršenou kvalitu bydlení. 

Pan starosta reagoval. 

 

Paní Holá (spolek Mumraj) reagovala na komentář zastupitele pana P. Růžičky k dotacím. 

 
Další z občanů se k bodu Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů nepřihlásili. 

 
Pan starosta tento bod ukončil a pokračovalo projednávání bodu 5.01 – 5.08 (individuální dotace)“. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o protinávrhu paní J. Hájkové o poskytnutí dotace ve výši 130 tis. 

Kč Azylovému domu SKP HoPo: 

Alexová Eva nezařazená\ý Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Zdržel se 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Zdržel se 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 9 (36%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 11 (44%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh nebyl schválen. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Pan starosta nechal hlasovat o obou protinávrzích pana V. Hoška - bod 5.02 poskytnout 100 

tis. Kč a bod 5.03 poskytnout 100 tis. Kč:  

Alexová Eva nezařazená\ý Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Zdržel se 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Zdržel se 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Zdržel se 

Stára Richard  ODS s NKHP Zdržel se 

Bc. Šebek Jiří HOP Proti 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

Pro: 2 (8%)  Proti: 2 (8%)  Zdrželo se: 16 (64%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Pan starosta požádal paní místostarostku, aby přečetla výše navržených poskytnuté dotací u 

jednotlivých bodů: 

5.01 Semiramis - "Terénní program Horní Počernice" – 50 tis. Kč 

5.02 Neposeda - "HoPo – provozní náklady sociální služby" – 30 tis. Kč 

5.03 Neposeda - "Křižovatka – provozní náklady sociální služby" – 30 tis. Kč 

5.04 Diakonie církve bratrské – Bethesda – 50 tis. Kč 

5.05 Diakonie církve bratrské – Chráněné bydlení na Xaverově – 30 tis. Kč 

5.06 Mumraj – Školička – školka nanečisto – 30 tis. Kč 

5.07 Mumraj – Mumraj je vícegenerační dům – 30 tis. Kč 

5.08 SKP HoPo – Azylový dům – 100 tis. Kč 

 

Pan starosta nechal hlasovat „en bloc“ o předložených návrzích na usnesení u bodů 5.01 – 

5.08 vč.ve variantě „A“ a výše uvedených částkách: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Nehlasoval 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 18 (72%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení k bodům 5.01 – 5.08 vč. byla schválena.  

 

5.01 Žádost organizace Semiramis, z.ú. o individuální dotaci na projekt "Terénní 

program Horní Počernice" 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

Jedná se o žádost organizace SEMIRAMIS z.ú, Dlabačova 2208, Nymburk o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 70.000, - Kč na provoz terénního programu 

Horní Počernice. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/18/2119/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 50 tis. Kč. 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/4/0284/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace Semiramis, z.ú. o individuální dotaci na projekt "Terénní 

program Horní Počernice" v roce 2021 ve výši 70.000,- Kč 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci Semiramis, z.ú., se sídlem 

Dlabačova 2208, 28802 Nymburk, IČ: 70845387, na projekt "Terénní program Horní 

Počernice" ve výši 50.000, - Kč na materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0043 

4) ukládá 

informovat organizaci Semiramis, z. ú. o usnesení ZMČ ve věci poskytnutí dotace 

v roce 2021 na projekt "Terénní program Horní Počernice" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s organizací Semiramis, z.ú., se sídlem Dlabačova 2208, 28802 Nymburk, IČ: 

70845387, na projekt "Terénní program Horní Počernice" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.02 Žádost organizace Neposeda, z.ú. o individuální dotaci na projekt "HoPo – provozní 

náklady sociální služby" 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost organizace Neposeda, z.ú., Šimanovská 47, Praha 9 o poskytnutí individuální 

dotace v oblasti sociální a zdravotní z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 148.000, - Kč na projekt 

„HoPo – provozní náklady sociální služby“, pro období let 2021 a 2022. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/19/2120/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 30 tis. Kč. 

Diskuse: V. Hošek předložil pozměňovací návrh na poskytnutí částky ve výši 100 tis. Kč (50 

tis. Kč na rok 2021 + 50 tis. Kč na rok 2022) 

 

Technická poznámka: Mgr. P. Růžička, DiS., H. M. Moravcová 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/5/0285/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace Neposeda, z.ú. o poskytnutí individuální dotace na projekt 

"HoPo – provozní náklady sociální služby" v letech 2021 a 2022 ve výši 

148.000, -Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou 

karty projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci Neposeda, z.ú., se 

sídlem Šimanovská 47, 198 00 Praha 9, IČ: 69793298, na projekt "HoPo – provozní 

náklady sociální služby" na rok 2021 ve výši 30.000, - Kč, a to na materiálové a 

nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0050 

4) ukládá 

informovat organizaci Neposeda, z. ú. o usnesení ZMČ ve věci poskytnutí dotace 

v roce 2021 na projekt "HoPo – provozní náklady sociální služby" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s organizací Neposeda, z.ú., Šimanovská 47, Praha 9, 198 00, IČO: 69793298, na 

projekt "HoPo – provozní náklady sociální služby" v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.03 Žádost organizace Neposeda, z.ú. o individuální dotaci na projekt "Křižovatka – 

provozní náklady sociální služby" 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 
Jedná se o žádost organizace Neposeda, z.ú., Šimanovská 47, Praha 9 o poskytnutí individuální 

dotace v oblasti sociální a zdravotní z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 104.000, - Kč na projekt 

„Křižovatka – provozní náklady sociální služby“. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/20/2121/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 30 tis. Kč. 

Diskuse: V. Hošek předložil pozměňovací návrh na poskytnutí částky ve výši 100 tis. Kč (50 

tis. Kč na rok 2021 + 50 tis. Kč na rok 2022) 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/6/0286/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace Neposeda, z.ú. o poskytnutí individuální dotace na projekt 

"Křižovatka – provozní náklady sociální služby" v letech 2021 a 2022 ve výši 

104.000, - Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci Neposeda, z.ú., se sídlem 

Šimanovská 47, 198 00 Praha 9, IČ: 69793298, na projekt "Křižovatka – provozní 

náklady sociální služby" v roce 2021 ve výši 30.000, - Kč na materiálové a 

nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0049 

4) ukládá 

informovat organizaci Neposeda, z.ú. o usnesení ZMČ ve věci poskytnutí dotace v 

roce 2021 na projekt "Křižovatka – provozní náklady sociální služby" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s organizací Neposeda, z.ú., Šimanovská 47, Praha 9, 198 00, IČO: 69793298, na 

projekt "Křižovatka – provozní náklady sociální služby" v roce 2021 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.04 Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu 

Domova pro seniory Bethesda 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost Diakonie Církve bratrské, Koněvova 151/24, Praha 3 o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 60.000, - Kč na podporu domova pro 

seniory Bethesda. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/21/2122/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 50 tis. Kč. 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/7/0287/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu 

domova pro seniory Bethesda v roce 2021 ve výši 60.000,- Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Diakonii Církve bratrské, se sídlem 

Koněvova 151/24, 130 00 Praha 3, IČO: 45250855 na podporu Domova pro seniory 

Bethesda ve výši 50.000,- Kč, a to na nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0044 

4) ukládá 

informovat Diakonii Církve bratrské o usnesení ZMČ ve věci poskytnutí dotace na 

podporu domova pro seniory Bethesda v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s Diakonií Církve bratrské, Koněvova 151/24, Praha 3, 130 00, IČO: 45250855, na 

podporu Domova pro seniory Bethesda 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.05 Žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu 

chráněného bydlení na Xaverově 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost Diakonie Církve bratrské, Koněvova 151/24, Praha 3 o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 60.000, - Kč na podporu chráněného 

bydlení na Xaverově. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/22/2123/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 30 tis. Kč. 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/8/0288/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost Diakonie Církve bratrské o poskytnutí individuální dotace na podporu 

chráněného bydlení na Xaverově v roce 2021 ve výši 60.000, - Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Diakonii Církve bratrské, se sídlem 

Koněvova 151/24, 130 00 Praha 3, IČO: 45250855, na podporu chráněného bydlení 

na Xaverově ve výši 30.000, - Kč, a to na nemateriálové náklady 

 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0045 

 

4) ukládá 

informovat Diakonii Církve bratrské o usnesení ZMČ ve věci poskytnutí dotace na 

podporu chráněného bydlení na Xaverově v roce 2021 

 

Zodpovídá  



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s Diakonií Církve bratrské, Koněvova 151/24, Praha 3, 130 00, IČO: 45250855, na 

podporu chráněného bydlení na Xaverově 

 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.06 Žádost spolku Mumraj z.s. o individuální dotaci na projekt "ŠKOLIČKA – školka 

na nečisto – adaptační program a letní prázdninové příměstské tábory" 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 
Jedná se o žádost spolku Mumraj z.s., Mezilesí 2058/6, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí 

individuální dotace v oblasti sociální a zdravotní z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 58.000, - Kč 

na podporu projektu „ŠKOLIČKA – školka nanečisto – adaptační program a letní prázdninové 

příměstské tábory“. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/23/2124/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 30 tis. Kč. 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/9/0289/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Mumraj z.s. o poskytnutí individuální dotace na projekt 

"ŠKOLIČKA – školka na nečisto – adaptační program a letní prázdninové 

příměstské tábory" v roce 2021 ve výši 58.000, - Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Mumraj z.s., Mezilesí 2058, 193 00 

Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 70104212, na projekt "ŠKOLIČKA – školka na 

nečisto – adaptační program a letní prázdninové příměstské tábory“ ve výši 30.000, - 

Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0047 

4) ukládá 

informovat spolek Mumraj z.s. o usnesení ZMČ ve věci žádosti o dotaci na projekt 

"ŠKOLIČKA – školka nanečisto – adaptační program a letní prázdninové příměstské 

tábory" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se spolkem Mumraj z.s., Mezilesí 2058, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, IČO: 

70104212, na projekt "ŠKOLIČKA – školka nanečisto – adaptační program a letní 

prázdninové příměstské tábory"  

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 

 
5.07 Žádost spolku Mumraj z.s. o individuální dotaci na projekt "Mumraj je 

vícegenerační dům" 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 

Jedná se o žádost spolku Mumraj z.s., Mezilesí 2058/6, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí 

individuální dotace v oblasti sociální a zdravotní z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 57.000, - Kč 

na podporu projektu „Mumraj je vícegenerační dům“. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/24/2125/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 30 tis. Kč. 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/10/0290/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Mumraj z.s. o poskytnutí individuální dotace na projekt 

"Mumraj jako vícegenerační dům" v roce 2021 ve výši 60.000, - Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

19 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Mumraj z.s., Mezilesí 2058, 193 00 

Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 70104212, na projekt "Mumraj jako vícegenerační 

dům" v roce 2021 ve výši 30.000, - Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové 

náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0046 

4) ukládá 

informovat spolek Mumraj z.s. o usnesení ZMČ ve věci poskytnutí dotace na projekt 

"Mumraj je vícegenerační dům" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se spolkem Mumraj z.s., Mezilesí 2058, Praha 9 - Horní Počernice, 193 00, IČO: 

70104212, na projekt "Mumraj je vícegenerační dům" 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.08 Žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o individuální dotaci na 

podporu sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

Materiál předložila Eva Alexová, místostarostka 

 
Jedná se o žádost organizace Středisko křesťanské pomoci Horní Počernice, Křovinovo nám. 

11/16, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sociální a zdravotní 

z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 130.000, - Kč na podporu sociální služby Azylový dům 

Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/119/27/2126/21 ze dne 8.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 100 tis. Kč 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová oznámila, že je členkou správní rady Azylového domu 

 

Paní J. Hájková, BBA předložila protinávrh na poskytnutí částky ve výši 130 tis. Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady, stejně jako doporučila komise. 

 

Usnesení bylo přijato „en bloc“ hlasováním viz. výše. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

20 

 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/11/0291/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o individuální dotaci na 

podporu sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské pomoci v roce 

2021 ve výši 130.000,- Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Středisku křesťanské pomoci Horní 

Počernice, Křovinovo nám. 11/16, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice, na podporu 

sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice v roce 

2021 ve výši 100.000, - Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu č. S/30/2021/0051 

4) ukládá 

informovat Středisko křesťanské pomoci Horní Počernice, se sídlem Křovinovo nám. 

11/16, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 69780145, o usnesení ZMČ 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se Střediskem křesťanské pomoci Horní Počernice, Křovinovo nám. 11/16, 193 00 

Praha 9 - Horní Počernice, na podporu sociální služby Azylový dům Střediska 

křesťanské pomoci Horní Počernice v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
- kultura 

5.09 Žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o individuální dotaci na 

podporu činnosti Klubu seniorů Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

Materiál předložil Ing. Zbyněk Římal, radní 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Jedná se o žádost organizace Středisko křesťanské pomoci Horní Počernice, Křovinovo nám. 

11/16, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti kultury z rozpočtu 

MČ Praha 20 ve výši 10.000,- Kč na podporu činnosti Klubu seniorů Střediska křesťanské pomoci 

Horní Počernice. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/121/28/2158/21 ze dne 22.10.2021 s poskytnutím 

požadované částky v plné výši, tj. 10 tis. Kč. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení ve variantě „A“: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/12/0292/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o individuální dotaci na 

podporu činnosti Klubu seniorů Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

ve výši 10.000,- Kč 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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• doporučení Komise kultury a zahraniční spolupráce formou karty projektu 

Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Středisku křesťanské pomoci Horní 

Počernice na podporu činnosti Klubu seniorů Střediska křesťanské pomoci Horní 

Počernice ve výši 10.000,- Kč, a to na nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu č. S/30/2021/0057 

4) ukládá 

informovat Středisko křesťanské pomoci Horní Počernice, se sídlem Křovinovo nám. 

11/16, 193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 69780145, o usnesení ZMČ 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se Střediskem křesťanské pomoci Horní Počernice, se sídlem Křovinovo nám. 11/16, 

193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 69780145, na podporu činnosti Klubu seniorů 

Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.10 Žádost Divadelního sdružení Horních Počernic o individuální dotaci na celoroční 

činnost v roce 2021 

Materiál předložil Ing. Zbyněk Římal, radní 

 

Jedná se o žádost Divadelního sdružení Horních Počernic, Vysokovská 1158/57, Praha 9 o 

poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 70.000,- Kč na celoroční 

činnost.  

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/124/2/2192/21 ze dne 10.11.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 31 tis. Kč. 

Předkladatel informoval, že v zápise Komise kultury došlo k chybě na Kartě projektu Komise, 

kdy Komise chtěla doporučit ke schválení dotaci v plné výši tj. 70 tis. Kč a omylem uvedla 31 

tis. Kč. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Předkladatel tímto navrhuje schválit celou požadovanou částku, tj. 70 tis. Kč a předkládá 

usnesení v upraveném znění. 

 

Diskuse: Mgr. A. Cibochová, J. Hájková, BBA, Mgr. P. Měšťan, K. Nováková (OE), H. M. 

Moravcová, Ing. M. Brzkovská (vedoucí OSVŠ), JUDr. B. F. Lukšová 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení ve variantě 

„A“ a upravené částce na 70 tis. Kč hlasovat: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 18 (72%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/13/0293/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Divadelní sdružení Horních Počernic o individuální dotaci na 

celoroční činnost v roce 2021 ve výši 70.000, - Kč 

• doporučení Komise kultury a zahraniční spolupráce formou karty projektu 

Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

24 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Divadelní sdružení Horních 

Počernic na celoroční činnost v roce 2021 ve výši 70.000,- Kč, a to na osobní, 

materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0034 

4) ukládá 

informovat spolek Divadelní sdružení Horních Počernic o usnesení ZMČ ve věci 

poskytnutí neinvestiční dotace na rok 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s Divadelním sdružením Horních Počernic, spolek, Vysokovská 1158/57, 193 00 

Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 26518368, na podporu celoroční činnosti spolku 

Divadelní sdružení Horních Počernic v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
- sport 

5.11 Žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, o poskytnutí 

individuální dotace na podporu celoročních sportovních aktivit a podporu provozu a 

údržby sportovišť TJ Sokol Horní Počernice, spolek v roce 2021 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, Chvalkovická 2031/47, 

Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ 

Praha 20 ve výši 600.000, - Kč na podporu sportu a celoročních sportovních aktivit v TJ Sokol 

Horní Počernice, spolek, podporu provozu a údržby sportovišť TJ v roce 2021. 

 

Žádost je ZMČ předkládána opakovaně. 

Komise sportu doporučila poskytnou dotaci v požadované výši, tj. 600 tis. Kč. 

Předkladatel předložil návrh upravený a navrhuje schválit 550 tis. Kč. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Diskuse: K. Polydorová, K. Nováková (OE), Ing. M. Brzkovská (vedoucí OSVŠ), J. Hájková, 

BBA, Bc. I. Liška, Bc. J. Šebek, Mgr. P. Růžička, DiS., Bc. J. Kočí, Mgr. P. Měštan, H. M. 

Moravcová, E. Alexová, JUDr. B. F. Lukšová,  

 

Technická poznámka: Bc. J. Kočí, H. M. Moravcová 

 

18:58 hod. vyhlásil pan starosta 5-ti minutovou přestávku. 

19:09 hod. ukončení přestávky. 

 

Pan starosta ukončil diskusi a předal slovo předkladateli návrhu, který po proběhlé diskusi 

upravil svůj upravený návrh a vrátil se k původně navržené částce, tj. 600 tis. Kč.  

 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení ve variantě „A“ a požadované 

částce 600 tis. Kč: 

Alexová Eva nezařazená\ý Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 15 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 5 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/14/0294/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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1) bere na vědomí 

• žádost Tělovýchovné jednoty Sokol Horní Počernice, spolek, o poskytnutí 

individuální dotace na podporu celoročních sportovních aktivit a podporu 

provozu a údržby sportovišť TJ Sokol Horní Počernice, spolek v roce 2021 ve 

výši 600.000, - Kč 

• doporučení Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit – kartu projektu 

Komise RMČ 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ ze dne 13. 9. 2021 a 8. 10. 2021 

• vyjádření TJ Sokol k námitce členky ZMČ podané na jednání na ZMČ dne 20. 

9. 2021 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Tělovýchovné jednotě Sokol Horní 

Počernice, spolek, na podporu celoročních sportovních aktivit a podporu provozu a 

údržby sportovišť TJ Sokol Horní Počernice, spolek v roce 2021 ve výši 600.000,- Kč, 

a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady 

  3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2021/0038 

 

4) ukládá 

informovat Tělovýchovnou jednotu Sokol Horní Počernice, spolek, o usnesení ZMČ 

ve věci poskytnutí neinvestiční dotace na rok 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s Tělovýchovnou jednotou Sokol Horní Počernice, spolek, Chvalkovická 2031/47, 

193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 00538647, na podporu sportu a celoročních 

sportovních aktivit v TJ Sokol Horní Počernice, spolek, podpora provozu a údržby 

sportovišť TJ Sokol v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
5.12 Žádost TopTennis Xaverov s.r.o., o poskytnutí individuální dotace na podporu 

tenisového klubu v Horních Počernicích na Xaverově 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost TopTennis Xaverov s.r.o., Zdíkov 140, o poskytnutí individuální dotace v oblasti 

sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 177.000,- Kč na podporu tenisového klubu v Horních 

Počernicích na Xaverově. 

RMČ souhlasila svým usnesením č. RMC/121/29/2159/21 ze dne 22.10.2021 s poskytnutím 

částky ve výši 85 tis. Kč. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení ve variantě „A“ a poskytnutí 

částky ve výši 85 tis. Kč: 

Alexová Eva nezařazená\ý Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 18 (72%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Usnesení číslo: ZMC/23/15/0295/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost TopTennis Xaverov s.r.o. o individuální dotaci na podporu tenisového 

klubu v Horních Počernicích na Xaverově ve výši 177.000,- Kč 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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• doporučení Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit formou Karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 TopTennis Xaverov s.r.o. na podporu 

tenisového klubu v Horních Počernicích na Xaverově ve výši 85.000,- Kč, a to na 

materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace č. S/30/2021/0056 

4) ukládá 

informovat TopTennis Xaverov s.r.o. o usnesení ZMČ 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s TopTennis Xaverov s.r.o., Zdíkov 1410, 38 473, IČO: 08425922, na podporu 

tenisového klubu v Horních Počernicích na Xaverově 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     

 

 
- jiné (spolková činnost) 

5.13 Žádost SH ČMS - Sboru dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o individuální dotaci 

na podporu celoroční činnosti SDH Chvaly v roce 2021 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Praha – Chvaly, Náchodská 754/94, 

Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 

70.000, - Kč na vybavení pro členy SDH Praha – Chvaly a jejich rozvoj.  

 

Předkladatel navrhuje poskytnutí částky ve výši 60 tis. Kč. 

 

Diskuse: Ing. M. Vacek, Mgr. P. Měšťan, Mgr. P. Růžička, DiS. předložil protinávrh 

poskytnout dotaci ve výši 70 tis. Kč 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o protinávrhu Mgr. P. Růžičky, DiS. 

poskytnout dotaci ve výši 70 tis. Kč: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Zdržel se 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Zdržel se 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Zdržel se 

Stára Richard  ODS s NKHP Zdržel se 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

Pro: 9 (36%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 11 (44%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Protinávrh nebyl schválen. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o původním návrhu usnesení ve variantě „A“ a poskytnutí částky 

ve výši  60 tis. Kč:  

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 
 

Usnesení číslo: ZMC/23/16/0296/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost SH ČMS - Sboru dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o individuální 

dotaci na podporu celoroční činnosti SDH Chvaly v roce 2021 ve výši 70.000,- 

Kč 

• doporučení Komise bytové, sociálně zdravotní a protidrogové formou karty 

projektu Komise RMČ Praha 20 

• kartu projektu ÚMČ Praha 20 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 SH ČMS - Sboru dobrovolných hasičů 

Praha - Chvaly, se sídlem Náchodská 754/94, Praha 9, 193 00, IČ: 65999100, na 

celoroční činnost v roce 2021 ve výši 60.000,- Kč, a to na materiálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu č. S/30/2021/0048 

4) ukládá 

informovat SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o usnesení ZMČ ve 

věci žádosti o dotaci na podporu celoroční činnosti SDH Chvaly v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.12.2021     



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly, Náchodská 754/94, 193 00 

Praha, IČO: 65999100, na podporu celoroční činnosti v roce 2021 

Zodpovídá  

1. RMČ     

Termín: 15.12.2021     

 

 
6. Územní rozvoj 

6.01 Oznámení o veřejném projednání upraveného návrhu Aktualizace č. 5 Zásad 

územního rozvoje hl. m. Prahy a dokumentace Vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj 

území. 

Materiál předložil Ing. Jindřich Jukl, radní 

 

Městská část Praha 20 obdržela dne 13.10.2021 od Odboru územního rozvoje MHMP oznámení 

o veřejném projednání a vystavení upraveného návrhu Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje 

hl. m. Prahy a dokumentace Vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území.  

Veřejné projednání se bude konat 16.11.2021 a písemné připomínky k upravenému návrhu 

Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl. m. Prahy a dokumentaci Vyhodnocení vlivů na 

udržitelný rozvoj území mohou městské části uplatnit 7 dnů od veřejného projednání, tj. do 

23.11.2021. 

Diskuse: Bc. J. Šebek, Ing. J. Jukl 

Po ukončení diskuse přečetl Ing. Jukl návrh na usnesení a pan starosta o něm nechal hlasovat: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/17/0297/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o veřejném projednání upraveného návrhu Aktualizace č. 5 Zásad územního 

rozvoje hl. m. Prahy včetně vyhodnocení vlivů tohoto upraveného návrhu na udržitelný 

rozvoj území s tím, že připomínky k nim lze podat do 7 dnů ode dne konání veřejného 

projednání, tj. do 23. 11. 2021 včetně. 

2) bere na vědomí 

že RMČ svým usnesením č. RMC/123/21/2190/21 ze dne 5.11.2021 odsouhlasila návrh 

připomínek k Aktualizaci č. 5 ZÚR HMP včetně předložené informace, že: 

• připomínkám MČ Praha 20 ke společnému jednání nebylo vyhověno; 

• po společném jednání došlo k úpravě návrhu Aktualizace č. 5 ZÚR HMP, která 

se významně dotýká území MČ Praha 20; 

• RMČ trvá na svých připomínkách schválených ZMČ Praha 20 dne 21.9.2020, 

usnesení číslo ZMC/15/28/0228/20. 

3) trvá 

na svých připomínkách schválených usnesením ZMČ dne 21.9.2020 pod č. 

ZMC/15/28/0228/20. 

4) schvaluje 

návrh připomínek k upravenému návrhu Aktualizace č. 5 Zásad územního rozvoje hl. 

m. Prahy a dokumentaci Vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj, a to podle přílohy č. 

1 tohoto usnesení. 

5) ukládá 

uplatnit schválené připomínky u pořizovatele územně plánovací dokumentace Odboru 

územního rozvoje MHMP.  

Zodpovídá  

1. RMČ     

Termín: 23.11.2021     



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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7. Různé 

7.01 Posunutí termínu plnění úkolu z jednání ZMČ Praha 20 dne 28.6.2021 

Materiál předložil Jaroslav Kočí st., předseda Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

Předseda Kontrolního výboru ZMČ Praha 20, pan Jaroslav Kočí st. požádal o posunutí termínu 

plnění úkolu z jednání ZMČ Praha 20 č. 21, konaného dne 28.6.2021, kdy bylo Kontrolnímu 

výboru uloženo prověření akce revitalizace parku Jizbická od počátečních příprav do stavu 

kolaudace a převzetí díla do konce ledna r. 2022. 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, JUDr. B. F. Lukšová, Mgr. P. Měšťan, J. Kočí st.,  

Ing. M. Vacek požádal, aby všem zastupitelům a zejména Kontrolnímu výboru byl zaslán 

soupis všech faktur a částek za práce v parku Jizbická, kompletně všech vč. víceprací. 

 

Technická poznámka: Bc. I. Liška, H. M. Moravcová 

Paní J. Hájková, BBA požádala o zveřejnění zápisů, konkrétně z Finančního a Kontrolního 

výboru ZMČ Praha 20 za rok 2021 na webu městské části. 

Po ukončení diskuse požádal pan starosta, aby byl naformuloval návrh na usnesení. Paní H. M. 

Moravcová za Návrhový výbor přečetla návrh na usnesení v následujícím znění: ZMČ Praha 

20 schvaluje posunutí termínu plnění úkolu pro kontrolní výbor z jednání ZMČ Praha 20 č. 21 

ze dne 28.6.2021, a to do 31.1.2022. 

Pan starosta nechal o tomto návrhu na usnesení hlasovat: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Češpivová Daria HOP Omluven 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 
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Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 19 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/23/18/0298/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

      posunutí termínu plnění úkolu pro kontrolní výbor z jednání ZMČ Praha 20 č. 21 ze    

 dne 28.6.2021, a to do 31.1.2022 

 

Zodpovídá  

1. Jaroslav Kočí, Člen zastupitelstva  

Termín: 31.01.2022     

 
7.02 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr, Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelům jsou předložena usnesení RMČ Praha 20 ze dne 10.9., 13.9., 20.9., 26.9., 

8.10.,18.10., 22.10. a 27.10.2021. 
 

Diskuse: J. Hájková, BBA požádala, aby v usneseních z Rady byly uvedeny při schvalování 

smlouvy nebo dodatku všechny náležitosti, které jsou pak stejně zveřejněny v registru smluv, a 

to jméno s kým se smlouva nebo dodatek uzavírá a hodnota v jaké výši se uzavírá.  

Pan starosta poděkoval za podnět. 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 
7.03 Informace o rezignaci člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr, Petr Měšťan, starosta 

 

Jedná se o předložení informace o rezignaci paní Ing. Blanky Brázdové na členství v 

Kontrolním výboru ZMČ Praha 20 ze dne 1.11.2021 ke dni 1.11.2021. 

Pan starosta informoval, že požádal Šanci pro Počernice o doplnění nového člena. Šance pro 

Počernice nemá zájem o doplnění, a proto toto místo zůstává volné. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí rezignaci paní Ing. Blanky Brázdové na členství v Kontrolním 

výboru ZMČ Praha 20 ke dni 1.11.2021 

 

 
8. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 
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Mgr. Petr Růžička, DiS: 

1) informoval o rozšíření sbírky „Počernice nejen sobě“ o mikulášskou nadílku. Tuto sbírku je 

možno podpořit nějakým mikulášským balíčkem. Poděkoval za záštitu paní místostarostce a 

také za spolupráci celému sociálnímu odboru.  

 

2) Poděkoval odboru místního hospodářství za precizní úklid popadaných stromů, odlítaných 

dopravních značek apod. při poslední větrné kalamitě. 

 

Zeptal se: 

3) Kdo převzal kompetence po místostarostovi, panu V. Čápovi? Pan starosta odpověděl. 

 

4) Jestli budou zastupitelům zaslány materiály k rozpočtu na rok 2022 předem? Pan starosta 

odpověděl. 

 

5)  Zastupitele, pana Mgr. J. Moudrého, jestli Počernice JINAK zůstávají v koalici nebo jestli 

dojde k nějakým změnám. Pan J. Moudrý odpověděl.  

 

 

 

 

Karla Polydorová 

Předložila interpelaci, kterou poslala ekonomickému odboru a zároveň ji předala v písemné 

formě zapisovatelce. 

„Dobrý den paní Hubínková, paní Vlasáková 

ráda bych se zeptala na pár otázek ohledně dotací. Pokud nějaký z dotazů nepatří Vám, tak se 

za to omlouvám. A prosím o radu, na koho se obrátit. 

1) MČ Praha 20 už nemá žádné peníze na dotace krom přínosu z VHP? Z jaké položky našeho 

rozpočtu navrhujete, aby se dotace vyplatily? 

  

2) Jaké částky obdržela naše městská část z MHMP - VHP na sociální oblast? Komu z této 

částky byla schválena a vyplacena dotace k dnešnímu dni tj. 12. 11. 2021? 

 

3) Již v září byla uvedena částka z VHP ve výši 1 102 400,- Kč, jako informaci u dotací pro TJ 

Sokol, atd., která je alokována. A dnes je tato částka zcela stejná. Přičemž již byly schváleny 

září některé dotace týkající se VHP např. BikeRanch Team 100 tisíc, Kickbox 175 tisíc a SC 

Xaverov 400,- tisíc. Jak tomu mám rozumět? Částka nebyla odečtena? Vyplacena z jiné položky 

rozpočtu?  

Na tento dotaz bylo paní K. Polydorové již odpovězeno. 

 

4) Z předložených materiálů mám dojem, že na ostatní spolky žádné již peníze nezbývají, když 

se všude uvádíte, že částky nejsou alokovány. Můžete to vysvětlit? 

 

5) Dotace pro Mumraj – Žádost spolku Mumraj z. s., o individuální dotaci na projekt 

"Mumraj je vícegenerační dům" ve výši 30.000, 

- jedná se o dotaci z oblasti sociální, v současné době je k dispozici částka z VHP ve výši 271 

990,- Kč,  

vlastní alokované prostředky jsou ve výši 130 600,- Kč – tyto však jsou určeny na kulturně 
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sociální účely, což tato žádost nesplňuje. Z toho vyplývá, že požadované finanční prostředky 

převyšují alokované finanční prostředky. 

Tedy požadovaných 30 000,- převyšuje částku 271 990,- - 130 600,-? 

To platí zřejmě k součtu všech žádosti kompletně pro všechny spolky? Proč není důvodová 

zpráva psaná pro daný případ?  

Jak z toho mám poznat, zda požadovanou částka lze schválit, když je to dohromady pro všechny. 

Jsou tedy peníze ve výši 30 tisíc Kč pro dotaci k dispozici nebo ne? 

  

6) Žádost spolku Mumraj z. s., o individuální dotaci na projekt "ŠKOLIČKA – školka na 

nečisto - adaptační program a letní prázdninové příměstské tábory". 

Žádost je ze dne 18. 8. 2021. Rada tuto dotaci schválila 8. 10. 2021. 

Dnes, kdy se konečně žádost dostala na jednání zastupitelstva (11/2021) je navrženo 

zamítnutí, protože akce již proběhla? Nemyslíte, že právě proto, že akce proběhla, vznikli 

spolku Mumraj z. s. náklady?  

Proč nebyla předložena již v září na jednání Rady a na jednání ZMČ? 

7) Kolik a na jaký účel městská část peníze z VHP v roce 2021 dostala? Prosím uveďte 

přesnou specifikaci a doložte ji dokumentem z MHMP.“ 

 

Na místě se paní Polydorová zeptala na aktuální informace ve věci Analýzy spolku Oživení.  

Bude se s tímto dále pracovat, nebo jestli to bude řešit redakční rada HPZ nebo jaké jsou další 

kroky v této věci. 

Pan starosta odpověděl. 

K. Polydorová požádala o pozvání ke schůzce s Oživením. 

 

J. Hájková, BBA se zeptala: 

1)  v jakém stavu je projektová dokumentace na „Bytový dům Beranka“.  

Odpověděl Ing. Z. Vavruška. 

 

2) Požádala o aktuální informace ve věci výstavby parkoviště u ZŠ Ratibořická. Na základě 

informace, že by na parkoviště mohl přispět MHMP a jestli někdo s MHMP již v této věci 

jedná. Ing. Vavruška odpověděl. 

Zeptala se pana starosty, jestli jedná v této věci (parkoviště u ZŠ Ratibořická) s MHMP.  

Pan starosta odpověděl. 

 

V 19:50 hod. odešel ze zasedání pan Mgr. Petr Růžička, DiS. 

 

3) Zeptala se pana starosty, jestli je pravda, že plánuje svolat „kulatý stůl“ ve věci investičního 

záměru BD Čertousy? 

Pan starosta odpověděl. 

 

4) Zeptala se, v jaké fázi jsou odměny členů komisí a výborů a jestli jim bude odměna 

vyplacena ke konci roku?  

Odpověděla tajemnice úřadu 
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5) Zeptala se, kde inzerujeme vyhlášené výběrového řízení na ředitelku knihovny? 

Paní tajemnice požádala o odpověď Ing. Brzkovskou a ta odpověděla. 

 

6) Jaroslav Kočí st. požádal kolegy z Počernice JINAK o navržení nějakého kolegy na 

doplnění člena Kontrolního výboru a obrátil se také na ostatní kolegy o návrhy na doplnění. 

 

Technická poznámka: R. Stára – reagoval na připomínku paní J. Hájkové, že se omlouvá a 

zajistí, aby zápisy z Finančního výboru byly zveřejněny na webu MČ. 

 

Mgr. Alžběta Cibochová se zeptala jako členka Redakční rady HPZ, jestli bude RMČ nějak 

jednat ve věci příspěvků zastupitelů apod. v HPZ.  

Pan starosta odpověděl. 

 

Ing. Miloš Vacek se zeptal pana Ing. Z. Vavrušky:  

1. V jakém stavu jsou přípojky vody a kanalizace ke garáži hasičů? 

2. Zda máme veškeré souhlasy dotčených organizací? 

3. Kdy se začnou přípojky realizovat ještě v tomto roce? 

 

Ing. Vavruška na dotazy odpověděl. 

 

Bc. Jiří Šebek znovu požádal Ing. Vavrušku o zásobník investičních akcí (stav rozpracovaných 

investic), o který už Finanční výbor žádal opakovaně. Pan Vavruška se omluvil a tabulku pošle. 

 

 

Mgr. Pavel Skalický se zeptal: 

Jestli kontrola termínů úkolu ZMČ nějak centrálně řízena v rámci úřadu, jestli mohou nějaké 

termíny a úkoly uniknout a jestli je kontrolou nějaká osoba pověřena. Pokud ne, jestli se do 

budoucna plánuje, že by se toto změnilo a někdo plnění sledoval a kontroloval. 

Paní tajemnice odpověděla. 

 

Pozn. Videozáznam ze zasedání zastupitelstva vč. odpovědí na interpelace je zveřejněn 

na webu MČ Praha 20.  

 

9. Závěr 
Ve 20:02 hod. pan starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ ukončil.  

Zápis byl vyhotoven dne 26.11.2021 

 

 

 

.................................................. ........................................ 

Eva Alexová v. r. 

místostarostka 

Ing. Miloš Vacek v. r. 

zastupitel 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 
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Ověřovatelé: Eva Alexová, místostarostka 

Ing. Miloš Vacek, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

 


